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 شاهین بیانی: 
 سرخابی ها 

و سپاهان مدعیان 
قهرمانی هستند

 تست دوپینگ مامور روس وادا  
از ۳ کشتی گیر ایران 

ایسنا: مامور روس آژانس جهانی مبارزه 
با دوپینگ با حضور در کمپ تیم های ملی 
کشتی از ۳ آزاد و فرنگی کار شاخص ایران تست 
دوپینگ گرفت. ماموران آژانس بین المللی 
مبارزه با دوپینگ که مسئولیت گرفتن تست 
دوپینگ از ورزشکاران را بر عهده دارد، در 
کمپ تیم های ملی کشتی حاضر شدند و از 
۳ چهره شاخص کشتی ایران تست دوپینگ 
گرفتند. ماموران مبارزه با دوپینگ از محمدرضا 
گرایی دارنده مدال های طلای جهان و المپیک 
در کشتی فرنگی و رحمان عموزاد و محمد 
نخودی در کشتی آزاد تست دوپینگ گرفتند. 
همچنین کامران قاسمپور در اردو حضور ندارد 
و قرار است بلافاصله در اردو حاضر شود تا 
تست دوپینگ بدهد. ماموران وادا از میان این 

۴ کشتی گیر از ۲ نفر آ نها تست خون گرفتند.

خارجازمستطیلسبز

 وکیل بیرانوند به جمع شاکیان  
پرسپولیس برگشت! 

باشگاه پرسپولیس قسط دوم مطالبات وکیل 
علیرضا بیرانوند را پرداخت نکرد تا این فرد نیز 
به جمع شاکیان سرخپوشان بازگردد.  باشگاه 
پرسپولیس در یکی از پرونده های بدهی به جا 
مانده از سال 98؛ مبلغ ۲8 هزار دلار به وکیل 
علیرضا بیرانوند بابت ماجرای انتقال این بازیکن 
به لیگ بلژیک بدهکار بود، موضوعی که حتی در 
مقطعی منجر به بسته شدن حساب این باشگاه 
نیز شده بود. در همین راستا؛ باشگاه پرسپولیس 
در توافقی که در تاریخ ۲7 دیماه بین وکیل 
بیرانوند و سرخپوشان منعقد شد، با پرداخت 
حدود ۳00 میلیون تومان رضایت این فرد را 
گرفت و قرار بود مابقی مطالبات وکیل بیرانوند 
نیز طی روزهای گذشته پرداخت شود که این 
اتفاق تاکنون رخ نداده است. عمل نکردن باشگاه 
پرسپولیس به توافق خود با وکیل بیرانوند باعث 
شده تا این فرد طی روزهای گذشته باردیگر 
با مدیران این باشگاه تماس گرفته و پیگیر 
مطالبات خود شود. طبق توافق سرخپوشان با 
وکیل بیرانوند، در صورت عدم پرداخت مابقی 
مطالبات، او می تواند باردیگر علیه باشگاه 
پرسپولیس طرح دعوی کند. همچنین از 
باشگاه پرسپولیس خبر می رسد جلسه مدیران 
این باشگاه برای توافق با وکیل علی علیپور نیز 
تاکنون بی نتیجه بوده است. این بازیکن با رأی 
کمیته وضعیت طلب 900 میلیون تومانی از 
سرخپوشان دارد و به همین دلیل نیز وکیل او 
طی روزهای گذشته پیگیر دریافت مطالبات 

خود از باشگاه پرسپولیس شده است. 

خبـــــر

از نام مسابقات تا میزبانی و نماینده دیگر ایران 

وضعیت مبهم جام باشگاه های جهان! 

سالپنجم
شماره1498

آرمان ملی: درحالیکه همچنان جدال 
بر سر عنوان برگزاری این رقابت ها از جام 
باشگاه های جهان تا سپاهان کاپ و اینکه تیم 
دوم شرکت کننده از ایذه باشد یا اندیمشک، 
وجود داشت، باشگاه سپاهان از انصرافش از 

برگزاری این رقابت ها خبر داد.
 میزبانی 

روز ۲5 دیماه اعلام شد باشگاه فولادمبارکه 
سپاهان میزبانی مسابقات کشتی  فرنگی جام 
باشگاه های جهان را بر عهده گرفت. به گزارش 
روابط عمومی باشگاه فولادمبارکه سپاهان؛ 
پس از قهرمانی تیم سپاهان در بیست ودومین 
دوره رقابت های لیگ برتر کشتی فرنگی ایران، 
با پیشنهاد فدراسیون کشتی و اعلام آمادگی 
باشگاه سپاهان، هشتمین دوره مسابقات 
کشتی فرنگی جام باشگاه های جهان به میزبانی 
باشگاه سپاهان در اصفهان برگزار خواهد شد. 
به همین منظور نخستین جلسه ستاد برگزاری 
مسابقات جام باشگاه های کشتی جهان در 
محل باشگاه سپاهان و با حضور محمدرضا 
ساکت مدیرعامل باشگاه، علی قاسمی مدیر 
ورزش قهرمانی، رسول جزینی سرمربی و 
جلیل زارع سرپرست تیم کشتی فرنگی و 
مسئولان بخش های مختلف باشگاه برگزار 
شد و تقسیم وظایف جهت برگزاری هر چه 
بهتر این رقابت ها صورت گرفت. این دوره از 
مسابقات با حضور ۶ تیم از 5 تا 7 اسفند ماه 

سال جاری برگزار می شود.
 سپاهان کاپ؟

در تقویم اتحادیه جهانی کشتی، رقابت های 
کشتی فرنگی جام باشگاه های جهان به نام 
مسابقات سپاهان ثبت شده و تاریخ آن نیز 
مشخص است. ایرنا در ادامه نوشت: حتی 
فدراسیون کشتی قزاقستان آن را در تقویم 
اعزام های خود گنجانده است. حضور تیم های 
کشتی فرنگی سپاهان اصفهان و سینا صنعت 
ایذه در این رقابت ها قطعی است. حمید یاری، 
رئیس سازمان لیگ فدراسیون کشتی گفت: 
با توجه به همزمانی رقابت های رنکینگ دار 
مصر و جام باشگاه های کشتی فرنگی جهان، 
قرار است این رویداد با پنج روز تعویق از اواسط 
اسفندماه در شهر اصفهان برگزار شود. براساس 
اعلام اتحادیه جهانی کشتی، اولین مسابقه 
رنکینگ دار اول تا پنجم فوریه )۱۲ تا ۱۶ 
بهمن( در زاگرب کرواسی برگزار می شود. 
دومین مسابقه رنکینگ دار هم ۲۳ تا ۲۶ فوریه 

۴ تا 7 اسفند( در قاهره مصر خواهد بود.  (
بیشکک قرقیزستان میزبان سومین مسابقه 
رنکینگ دار اتحادیه جهانی از اول تا چهارم 
ژوئن ۲0۲۳ )۱۱ تا ۱۴ خرداد ۱۴0۲( است. 
چهارمین و آخرین مسابقه رنکینگ دار هم ۱۳ 
تا ۱۶ ژوئیه )۲۲ تا ۲5 تیر ۱۴0۲(در بوداپست 

مجارستان برگزار می شود.
 نمایندگان ایران 

از  را  رقابت ها  این  میزبانی  سپاهان 
چندی پیش برعهده گرفته بود و به عنوان 
ایران  اول  سهمیه  لیگ برتر،  قهرمان 
محسوب می شد. تسنیم در ادامه نوشت: 
تیم دوم، باید فولادخوزستان می شد که در 
لیگ برتر نایب قهرمان شده بود، اما حسین 
اسفندیاری فر، سرمربی این تیم خیلی زود 
از تصمیم باشگاهش برای عدم شرکت در 
این رقابت ها خبر داد که البته خوزستانی ها 
به عنوان قطب اصلی کشتی فرنگی کشور 
اعلام کردند این سهمیه را داخل استان 
حفظ خواهند کرد. در ادامه با اعلام هیات 
کشتی خوزستان، سیناصنعت ایذه که سابقه 
سال ها حضور در لیگ برتر و جام باشگاه های 
جهان را داشت، از سوی این استان به عنوان 
به  مسابقات  در  شرکت کننده  دوم  تیم 
فدراسیون کشتی معرفی شد. هرچند که 
مدیرعامل باشگاه سازین سعید اندیمشک 
که از تیم های شرکت کننده در لیگ برتر هم 
بود، در مصاحبه ای از جایگزینی این تیم با 
سیناصنعت خبر داد! درحالیکه همچنان 
جدال بر سر عنوان برگزاری این رقابت ها 

از جام باشگاه های جهان تا سپاهان کاپ و 
اینکه تیم دوم شرکت کننده از ایذه باشد یا 
اندیمشک، وجود داشت، باشگاه سپاهان از 

انصرافش از برگزاری این رقابت ها خبر داد.
 تصمیم جدید 

روز اول اسفند باشگاه سپاهان با صدور 
اطلاعیه ای از میزبانی مسابقات کشتی فرنگی 
جام باشگاه های جهان انصراف داد. باشگاه 
این  تداخل  به دلیل  اعلام کرد:  سپاهان 
مسابقات با سایر رویدادهای بین المللی کشتی 
از جمله مسابقات رنکینگ مصر و اولویت دهی 
تیم های مطرح جهانی به سایر مسابقات، از 
میزبانی جام باشگاه های جهان در زمان فعلی 
انصراف می دهد. در ادامه این بیانیه آمده 
است: امیدواریم بتوان در زمان دیگری این 
رویداد مهم را با شرایطی شایسته و در خور 
نام سپاهان و جایگاه کشتی ایران برگزار کنیم.

 نظر سازمان لیگ کشتی 
رئیس سازمان لیگ کشتی با اشاره به نامه 
سپاهان برای انصراف از میزبانی کشتی فرنگی 
جام باشگاه های جهان گفت: این اقدام نماینده 
اصفهان چند روز از پیش از آغاز مسابقات 
غیرحرفه ای بود. برای تعیین زمان برگزاری 
خواهیم  دیگری  تصمیم  مسابقات  این 
گرفت. حمید یاری در گفت وگو با  ایرنا در 
این خصوص اظهارکرد: باشگاه سپاهان روز 
چهارشنبه متنی را به سازمان لیگ ارسال 
کرد و در خصوص برخی موضوعات داخلی 
بنا داشت تا این رویداد را به زمان دیگری 
موکول کند. به یکباره روز گذشته این باشگاه 

با یک کار غیرحرفه ای در خصوص انصراف 
این تیم از باشگاه های جهان اقدام کرد. رئیس 
سازمان لیگ فدراسیون کشتی بیان کرد: هنوز 
فدراسیون کشتی نسبت به این خبر که بر روی 
باشگاه سپاهان منتشر شد، عکس العملی نشان 
نداده است. در صدد هستیم تا این موضوع 
را از طریق هیات کشتی استان اصفهان و 
باشگاه فولادمبارکه سپاهان پیگیری کنیم. 
مختلفی  نشست های  ابتدا  از  گفت:  وی 
برای هماهنگی برگزاری این مسابقات در 
فدراسیون و باشگاه سپاهان صورت گرفت 
و پس از جمع بندی نهایی نیز تفاهم نامه  
نهایی منعقد شد. باید بگویم با توجه به سطح 
بالای حرفه ای گری در باشگاه سپاهان، اقدام 
آنان بسیار غیرحرفه ای بود. نتیجه نهایی 
برگزاری این مسابقات قرار است در جلسه ای 
میان رئیس فدراسیون کشتی مشخص شود. 
یاری افزود: هدف از برگزاری رقابت لیگ 
حمایت مالی از کشتی گیران است. با توجه 
به در پیش بودن رقابت رنکینگ دار و قهرمانی 
آسیا سرمربی تیم ملی شرایطی را تعیین کرد 
که حضور ملی پوشان در سپاهان کاپ معاف 
هستند. با توجه به تقویم اتحادیه جهانی 
رقابت جام باشگاه های جهان به عنوان سپاهان 
کاپ صحیح تر است و بیشتر این رویداد یک 
تورنمنت است. مطرح شدن جام باشگاه های 
جهان بیشتر توسط اصحاب رسانه  مطرح 
شده است. وی ادامه داد: تنها رقابت های 
جام باشگاه های جهان در گذشته با حمایت 
فدراسیون کشتی در کشور اوکراین برگزار 
شد. هم اینک برگزاری چنین تورنمنت هایی 
در قالب کاپ باشگاهی مطرح می شود. رئیس 
سازمان لیگ کشتی در پاسخ به این سوال 
که برخی رسانه های خارجی دلیل انصراف 
سپاهان را علاقه مند نبودند، گفت: چنین 
اخباری به هیچ عنوان صحت ندارد. بلکه 
برای سپاهان کاپ نیز تیم هایی از کشورهای 
مجارستان، صربستان، ارمنستان، قزاقستان 
و هندوستان اعلام آمادگی کردند. باید گفت 
یکی از شرایط مهم در این رقابت ها حضور 
تیم کامل )بیش از 8 کشتی گیر( است تا 
ورزشکاران بتوانند در این رویداد خود را محک 
جدی بزنند. باید این نکته را هم یادآور شوم 
رقابت در کشتی فرنگی با آزاد متفاوت است و 
کشورها تک ستاره های مختلفی را در اوزان 

مختلف در اختیار دارند.

   خوشحالی  
هرنان کرسپو سرمربی ۴۷ ساله تیم الدحیل که 
شاید یکی از سرشناس ترین چهره های شاغل در 
فوتبال آسیا نیز باشد، در بازی مقابل الریان سه بار 
برای گل های مردود تیمش خوشحالی کرد اما در آخر 

با گل دقیقه ۱۰۷ مونتاری جشن گرفت.

       شادی   
سعید عزت اللهی اولین گل امسال خود را مقابل 
فرماد آماگر به ثمر رساند و خوشحالی جالبی نشان 
داد. ابتدا اشاره به سر که شادی این روزهای مارکوس 
رشفورد ستاره منچستر یونایتد است و سپس 

نشستن روی زمین خوشحالی بعدی.

           واکنش
ستاره کره ای تاتنهام که زننده یکی از گل های 
تیمش در بازی با وستهم بود، بعد از این دیدار با 
حملات نژادپرستانه وسیعی در شبکه های اجتماعی 
روبه رو شد؛ این توهین ها به حدی بود که واکنش 

باشگاه تاتنهام را به همراه داشت.
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کوتاه
تسنیم: تیم فوتبال بایرلورکوزن در حالی در چارچوب 
هفته بیست و یکم رقابت های بوندس لیگای آلمان، با نتیجه 
۳ بر ۲ مغلوب مهمانش ماینتس شد که سردار آزمون در این 
دیدار از ابتدا تا انتهای بازی در زمین حضور و روی هر دو گل 
تیمش نقش مستقیم داشت. او در دقیقه ۳۲ پس از ربودن 
توپ از بازیکن حریف و پیشروی تا محوطه جریمه ماینتس، 
پاس گل  اول تیمش را برای ندیم امیری ساخت. مهاجم ایرانی 
لورکوزن همچنین در دقیقه 58 شوتی زد که به تیر دروازه  
ماینتس خورد و همان توپ برگشتی را پاتریک شیک تبدیل به 
دومین گل بایرلورکوزن کرد. سردار همچنین در دقیقه ۲0 این 
دیدار یک پنالتی برای تیمش گرفت که ادموند تاپسوبا آن را به 
هدر داد. سردار آزمون در گفت وگو با سایت باشگاه بایرلورکوزن 
در خصوص این بازی و شکست خانگی شاگردان ژابی آلونسو 
گفت: باید سخت کار کنیم. باید خیلی سریع این شکست را به 
دست فراموشی بسپاریم چون بازی های مهم زیادی در پیش 
داریم. تیم خوبی داریم اما در حال حاضر واقعا بدشانس هستیم. 
ما باید از یکدیگر حمایت کنیم. بایرلورکوزن در حال حاضر با 
۲7 امتیازی در رده دهم جدول رده بندی بوندس لیگا است 
و با اینتراخت ششم جدولی )آخرین جایگاه برای حضور در 

رقابت های اروپایی( ۱۱ امتیاز اختلاف دارد.

بیــنالمــلل
اسپورت۲۴ در ارزیابی رخدادهای یکسال اخیر برای 
رونالدو، او را سزاوار گرفتن تمشک طلایی در فوتبال کرده 
است. به گزارش اسپورت۲۴، در دنیای سینما ضد جایزه 
»تمشک طلایی« برای بدترین اثر سینمایی سال وجود دارد. 
اگر این جایزه در فوتبال وجود داشت قطعا در پایان سال 
۲0۲۲ کریستیانو رونالدو آن را می گرفت. بهار سال ۲0۲۲ 
مهاجم پرتغالی در منچستریونایتد عالی بود. او در بازی 
با تاتنهام و نوریچ هت تریک کرد، مقابل آرسنال و چلسی 
گلزنی کرد و با ۱8 گل سومین گلزن برتر لیگ برتر شد. در 
ادامه یک تراژدی خانوادگی برای او رخ داد و در ۱8 آوریل، 
پسر او که قرار بود به دنیا بیاید درگذشت. رونالدو بعد از آن 
اتفاق واکنش دردناکی داشت و نوشت:  با نهایت اندوه مرگ 
فرزندمان را اعلام می کنیم. این بزرگترین دردی است که هر 
پدر و مادری می تواند تجربه کند. فقط تولد دخترمان به ما 
قدرت می دهد که این لحظه را با امید و شادی زندگی کنیم.  
پسرم، تو فرشته ما هستی. تو را برای همیشه دوست خواهیم 
داشت. پس از این حادثه، او با گلزنی در سه بازی متوالی 
لیگ برتر خود را نشان داد ولی در ادامه مشکلاتش شروع 
شد؛ مشکلاتی که با ورود اریک تن هاخ به اوج خود رسید. 
رونالدو ۳8 سال سن دارد و در طول دوران حرفه ای خود 
برای اسپورتینگ لیسبون )سه گل لیگ(، منچستریونایتد 
)۱0۳(، رئال مادرید )۳۱۱( و یوونتوس تورین )8۱ گل( 
بازی کرده است. کمتر کسی از این فوق ستاره انتظار داشت 
که کارش به جایی برسد که راهی لیگ عربستان شود. 
رونالدو که در هر فصل ۱7۳ میلیون پوند درآمد خواهد 
داشت و به عنوان سفیر عربستان برای 
جام جهانی ۲0۳0 فعالیت خواهد کرد، 
پنج توپ طلا کسب کرده است. رونالدو 
در زمانی تقریبا شش ماهه از یک پادشاه 
به یک فوتبالیست عادی تبدیل شد 
و بیشتر طرفداران این اتفاق را به 
خودشیفتگی او نسبت دادند. او 
نمی خواست برای منچستریونایتد 
در لیگ اروپا بازی کند و به همین 
دلیل شورش کرد. حالا معلوم شد 
که در واقع همه چیز متفاوت است. 
روزنامه اکیپ نوشت که این بازیکن 
فوتبال دقیقا پس از دست دادن پسرش 
فروپاشید. رونالدو فرزندش را از دست داد و 
از همان لحظه چیزی در درون او شکست. او 
حتی با خورخه مندس، مدیر برنامه هایش نیز 
قطع رابطه کرد و این نشان می دهد که این حادثه 

چقدر روی رونالدو تاثیر داشته است.

دیدگـــــاه
ساپینتو بداخلاقی را ترویج کرده است

ادمونداختر
 کارشناس فوتبال 

استقلال در چند هفته مسابقات لیگ برتر، امتیازات بسیار 
مهمی را برای بازگشت به صدرجدول گرفت، ولی امیدوارم 
همین روند پیروزی ها بدون جنجال های ساپینتو ادامه پیدا 
کند. تیم به بازی های سخت خود رسیده است تا مقابل تیم های 
گل گهر، تراکتور و پرسپولیس قرار گیرد و نباید اجازه داد 
ساپینتو با ایجاد مشکل ترمز استقلال را بکشد. این قدر که این 
مربی به استقلال ضرر می رساند، سود ندارد. آیا مربیان حرفه ای 
و بزرگ دنیا هم دست به چنین ین کارهایی می زنند؟ یا این قدر 
با رفتار به اصلاح هیجانی تیم شان را وارد حاشیه می کنند؟ 
استقلال سال قبل قهرمان شد و به طور حتم امسال هم مدعی 
قهرمانی است، چون هواداران از این تیم قهرمانی می خواهد. 
بازیکنان این فصل از بهترین های فوتبال ایران هستند و تلفیق 
نفرات با تجربه و جوان در کنار هم ترکیب خوبی را در اختیار 
کادرفنی قرار داده است، اما با این شرایط خیلی حیف است که 
مربی به تیم ضربه بزند و آن را از قهرمانی دور کند. وقتی مربی 
خارجی به ایران می آید باید مربیان ایرانی چیزی از عملکرد و 
توانایی ها او یاد بگیرد، اما در این مدت ساپینتو فقط بداخلاقی 
را ترویج کرده است. ساپینتو در این مدت که روی نیمکت 
استقلال نشسته است فقط جریمه شده و باشگاه استقلال 
از این بدرفتاری های ساپینتو نباید حمایت کند و اصلا قابل 
حمایت نیست. باید اعضای هیأت مدیره به ویژه پرویز مظلومی 
و محمد مومنی تذکر دهند تا هر چه زودتر جلوی این کارهای 
مربی شان را بگیرند تا مانع موفقیت تیم نشود، چون هم اکنون 
استقلال آرامش و تمرکز نیاز دارد.  استقلال یک تیم پرمهره و 
با شخصیت است که در روند رو به رشدی قرار گرفته است و با 
صدر جدول فاصله آنچنانی ندارد. استقلال با این نفرات باید 
امسال هم قهرمان شود و همیشه باید مدعی قهرمانی باشد تا 

هوادارانش را دلشاد کند.  

اسماعیل حلالی: 

اُفت پرسپولیس نتیجه عدم تمرکز کادرفنی و بازیکنان است 
حلالی، بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس اعتقاد دارد 
افُت چند هفته اخیر سرخپوشان به دلیل عدم تمرکز کادر فنی و 

بازیکنان این تیم بوده است.
 شرایط پرسپولیس 

اسماعیل حلالی در گفت وگو با »تسنیم« درباره شرایط 
پرسپولیس پس از شکست مقابل هوادار اظهارداشت: پرسپولیس 
مقابل تیم ساکت الهامی اصلا روز خوبی نداشت و شاگردان 
گل محمدی نتوانستند یک موقعیت صددرصد گل هم روی دروازه 
هوادار ایجاد کنند. هوادار در بازی های قبلش هم به همین شکل 
بازی کرده بود و مقابل پرسپولیس هم به نوعی بازی کرد تا از 
تک موقعیت هایش بهترین استفاده را ببرد. پرسپولیسی ها به 
گونه ای بازی کردند که حریفش می خواست و فقط توانستند دو 
سه موقعیت ۶0، 70 درصدی گل ایجاد کنند. وی ادامه داد: نکته 
حائز اهمیت در بازی پرسپولیس مقابل هوادار این بود که بازیکنان 
خیلی به بازی سرعت نمی دادند و خیلی کند به توپ ضربه می زدند. 
بازیکنان هوادار هم از جلوی دروازه پرسپولیس اقدام به پرس 

می کردند که همین سیستم بازی آنها پرسپولیس را با مشکل 
روبه رو کرده و باعث شده بود که بازیکنان پرسپولیس شتاب زده به 

توپ ضربه بزنند و درصد اشتباه هم بالا رفته بود.
 شیوه بازی هوادار؟!

بازیکن پیشین تیم فوتبال پرسپولیس درباره اینکه شیوه بازی 
هوادار باعث شد که فرجی به اشتباه پاس منجر به گل شاگردان 
الهامی را بدهد، بیان داشت: پرسپولیس در سرعت بخشیدن به 
بازی با مشکل روبه روست. فرجی در لحظه به ثمر رسیدن گل 
هوادار، بدترین تصمیم را گرفت، کاری که بارها از سوی سرخپوشان 
تکرار شده بود، به هر حال وقتی تیمی زیاد پاس به عقب می دهد، 
سرعت بازی گرفته می شود و اشتباه هم پیش می آید. در لحظه ای 
که فرجی رو به دروازه خودی پاس داد، می توانست در بدترین 

حالت توپ را به بیرون بزند و کار اشتباهی کرد.
 حاشیه های پرسپولیس 

»پرسپولیس در چند بازی گذشته وارد حاشیه شد و ضرر 
کرد.«، حلالی با بیان این جمله تصریح کرد: کادرفنی و بازیکنان 

پرسپولیس باید بیشتر تمرکزشان را حفظ کنند. شکی نیست که 
پرسپولیس در چند بازی گذشته از اشتباهات داوری متضرر شده 
است، اما اعتراض و صحبت بیش از حد درباره داوری و مسائل 
حاشیه ای بیشتر از همه به خود تیم ضربه می زند. ما نتیجه این 
اعتراضات و عدم تمرکز را در نتایج چند بازی گذشته پرسپولیس 
می بینیم. سرخپوشان بعد از جدایی لوکادیا خیلی خوب خودشان 
را در شرایط عالی حفظ کردند، چون تمرکزشان روی نتیجه گیری 
بود. هیچ موضوعی نباید باعث شود که شکل تیمی پرسپولیس 

به هم بخورد.
 صدر جدول! 

وی در پاسخ به اینکه بعداز اینکه پرسپولیس صدرجدول را از 
دست داده است می تواند دوباره به جایگاه قبلی خود برگردد و در 
نهایت به قهرمانی برسد، خاطرنشان کرد: پرسپولیس از ابتدای 
فصل با هدف قهرمانی پا به مسابقات لیگ گذاشت. به عقیده من 
مدیریت باشگاه، کادرفنی و بازیکنان تمام حواس شان به بازی 
تیم خودشان باشد و هیچ موضوع حاشیه ای نباید تمرکز تیمی 
پرسپولیس را به هم بزند. افُت در مقطعی از فصل نباید باعث شود 
که پرسپولیس از مسیر قهرمانی خارج شود. قهرمان در آخر فصل 
مشخص خواهد شد و بالا و پایین شدن در وسط فصل خیلی 

اهمیت ندارد.

شاهین بیانی، پیشکسوت استقلال می گوید 
حضور ساپینتو در کنار زمین باعث نتیجه گیری 
بهتر استقلال می شود و مسئولان تیم باید به 

رای صادر شده اعتراض کنند.
 شرایط استقلال را چطور ارزیابی 

می کنید؟
خدا را شکر این تیم در هفته های اخیر نتایج 
خوبی گرفته و توانسته خودش را به صدر جدول 
برساند .امیدوارم که این روند همچنان ادامه 

داشته باشد.
 ساپینتو هم از سوی کمیته انضباطی 

با محرومیت سنگین مواجه شده است؟
به هرحال یکسری مطالب عنوان شده است 
که باعث شده کمیته انضباطی چنین تصمیمی 
را بگیرد. به نظرم تصمیم این کمیته خیلی 
سختگیرانه بوده و آنها باید ابتدا صحبت های 
چنین  سپس  و  می شنیدند  را  مربی  این 
تصمیمی را می گرفتند. البته شنیدم که باشگاه 

استقلال به این رای اعتراض خواهد کرد.
 نبود ساپینتو کنار تیم در بازی ها 

چقدر تاثیرگذار خواهد بود؟
قطعا که تاثیرگذار خواهد بود زیرا زمانی که 
ساپینتو کنار زمین حضور دارد استقلال نتایج 
بهتری را کسب کرده و امیدوارم شرایطی فراهم 

شود که محرومیت این مربی کمتر شود.
 مهدی قائدی هم این روزها در شرایط 

خوبی به سر می برد.
همیشه گفته بودم که پتانسیل قائدی بیشتر 
از این هاست و این بازیکن باید قدر خودش را 
بداند. مهدی می تواند حتی در بهترین تیم های 
اروپایی نیز به میدان برود. امیدوارم قایدی 
همین روند خوبش را ادامه دهد زیرا که آمادگی 
این بازیکن خیلی می تواند به قهرمان شدن 

استقلال کمک کند.
 استقلال در ۵ بازی ۱۲ گل به ثمر 

رسانده  است.
در خط حمله استقلال بازیکنان بسیار خوبی 
حضور دارند که هرکدام از آنها می توانند در 
تیم های دیگر فیکس و تاثیر گذار باشند. به نظرم 

ساپینتو توانسته به خوبی از آنها بازی بگیرد.
قهرمانی  مدعی  را  تیم هایی  چه   

می دانید؟
و  پرسپولیس)سرخابی ها(  و  استقلال 
سپاهان مدعیان اصلی قهرمانی در این فصل 
هستند که امیدوارم استقلال بازهم به این 

عنوان دست پیدا کند.
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ژوزه مورینیو: دیگر ۶۰ ساله ام و نیاز به تعریف و تمجید ندارم
سرمربی تیم رم گفت: به تعریف و تمجید نیازی ندارم و 
هواداران و رسانه ها باید بازیکنان تیم را بیشتر درک کنند. 
به گزارش فوتبال ایتالیا، تیم فوتبال رم در هفته بیست وسوم 
رقابت های سری آ در خانه به دیدار هلاس ورونا رفت و توانست 
با یک گل به برتری دست یابد و با تفاضل گل بهتر در رده سوم 
جدول رده بندی قرار گرفت. اولا سولباکن، بازیکن نروژی، تنها 
گل بازی را به ثمر رساند. ژوزه مورینیو به برد خانگی و تمجید 
از بازیکنانش پرداخت و البته به برخی از هواداران و رسانه ها 
تاخت: »ناامید هستم که برخی هواداران و خبرنگاران به این 
بازیکنان به خاطر تمام کارهایی که در شرایط بسیار سخت 

انجام می دهند، اعتنایی نمی کنند. آنها با روحیه تیمی و 
فداکاری باورنکردنی پیروز شدند و بسیار خوب بازی کردند. 
این یک پیروزی بسیار سزاوارانه برای بازیکنانی است که 
واقعا خودشان را فدا کردند. می توانم بگویم پنج یا شش نفر 
از آنها در اتریش بازی کرده بودند و طبیعی بود خسته باشند. 
کارسدورف بیش از دو ماه بود که بازی نکرده بود. اسپیناتزولا 
مصدوم بود. بووه فصل گذشته همه بازی ها را روی چمن 
مصنوعی انجام داده بود و استفان الشعراوی سال هاست که 
دو بازی متوالی انجام نداده ولی حالا چهار یا پنج بازی کامل 
انجام می دهد. من اینجا نیستم که از کسی انتقاد کنم. هواداران 

باید از من به عنوان مربی انتقاد کنند اما من باید از بازیکنانم 
محافظت کنم چون آنها لیاقت بیشتری دارند.« آقای خاص 
گفت: مردم به مدافع راست ما نگاه می کنند. او کافو یا مایکُن 
نیست. وقتی من آمدم، او قصد داشت به صورت قرضی به یک 
تیم سری C برود ولی ماند و الان در تیم بازی می کند. من 
پیر هستم. ۶0 سال دارم و قهرمانی های زیادی را به دست 
آورده ام و دیگر نیازی به تعریف و تمجید ندارم. این بازیکنان 
اما به کلمات خوب نیاز دارند. آنها نیاز به تمجید دارند. من در 
پایان فصل چیزهای زیادی برای گفتن دارم اما اکنون زمان 

صحبت کردن نیست. 


